

Item #: ZT1212594 HC1

POWER STRIP
Liberator[®]
THE POWER PLUG SOLUTION.™



Double your outlets!
Doublez vos prises de courant!

Free your outlets!
Libérez vos prises de courant!

Y-SPLITTER LIBERATOR™

Free & double your power outlets!

Libre et doublez vos prises de courant!



Home & Office Necessity!
Une nécessité de maison et de bureau!



Item #: ZT1212594 HC1

POWER STRIP
Liberator[®]
THE POWER PLUG SOLUTION.™



Double your outlets!
Doublez vos prises de courant!

Free your outlets!
Libérez vos prises de courant!

Free & Double Your Power Outlets!

Libre et doublez vos prises de courant!

Do two device chargers have to take turns when there's only one available outlet? No! The POWER STRIP LIBERATOR® Y-Splitter cord makes it possible to plug two devices into one socket. Just plug those big bulky power adapters into a POWER STRIP LIBERATOR® Y-Splitter cord and then connect the Y-Splitter to an available socket. This durable outlet multiplier is built to last and meets or exceeds all electrical code and UL requirements for safety.

Deux chargeurs de dispositif doivent-ils prendre des tours quand il y a seulement une prise disponible? Non! La corde de Y-Diviseur de la POWER STRIP LIBERATOR® permet pour brancher deux dispositifs à une douille. Juste branchez un adaptateur volumineux dans de POWER STRIP LIBERATOR® Y-Diviseur et reliez alors le Y-Diviseur à une douille disponible. Ce multiplicateur durable d'échappement est construit pour durer et rencontre ou excède tout le code électrique et à exigences d'UL pour la sûreté.

- 20 inch length
- UL listed
- 16AWG cable
- Heavy-duty molded ends

- 51 centimètres longueur
- UL inscrit
- Câble 16AWG
- Fins moulées résistantes

Grounded 3-prong plug
Prise à trois dents fondée

Grounded & polarized 3-prong receptacles
Réceptacles à trois dents fondés et polarisés



Heavy duty 16AWG wire, 1625W capacity
Câble 16AWG, capacité 1625W

powerstripliberator.com

Power Strip Liberator® is part of the ZIOTEK® family of fine products.
Power Strip Liberator® fait partie de la famille de ZIOTEK® a produits fins.

LIFETIME LIMITED WARRANTY

For the life of this product, ZIOTEK warrants that this product shall be free of defects in materials and workmanship.

GARANTIE A VIE LIMITÉE

Pour la vie de ce produit, ZIOTEK assure que ce produit sera sans défauts matériels et competent.

ZIOTEK®
11321 White Rock Road
Rancho Cordova, CA 95742
ziotek.com

Made in China
Fabriqué en China



8 26341 00633 0

